
 Referat af generalforsamling, 

 Grundejerforeningen Vibekevang mandag den 15/5-2023 

 Mødet a�oldt i Sigurdsgade 26 

 Torgunn byder Erik Jørgensen fra ”Miljøpunkt Nørrebro” velkommen 

 Erik viser hvor de 4 nye affaldssta�oner skal placeres (Vermundsgade 4, Vermundsgade 13, Aldersrogade/ved 
 Vibekegade 8, Haraldsgade 50) og nævner at der er afsat 400 mio �l projektet i alt (alle sorteringspunkter). 

 Erik fremhæver behovet for at genbruge mere. 

 Dagrenova�onen og bioaffald forbliver, de nye sta�oner er et supplement. 

 Alle betaler en fast pulje på 1400,- årligt �l affald. 

 Han opfordrer folk �l at organisere sig i nogle laug, for at posi�onere sig med kommunen som modpart. 

 Steen fortæller om en løsning med 5 opgange. Man kan henvende sig �l ham for nærmere a�laring. De har 
 med deres løsning halveret mængden af affaldsspande. 

 Jeppe Grau Thomsen og Line Langkjær holdt oplæg om energiop�mering og stø�emuligheder fra Københavns 
 Kommune. 

 Line nævner at Silvan er bygherre og Henning Hansen er arkitekten, der har tegnet Vibekevang i 1926 (samme 
 arkitekt som har tegnet Frb. Rådhus). 

 Sidste lokalplan er fra januar 1998. 

 Ejendomme med minimum 3 lejligheder kan søge om stø�e, de�e bl.a. for ikke at �lgodese en-familieshuse. 

 Den næste energirenoveringsfrist er den 1/6-2023. 

 Pengene fra denne pulje skal bruges inden udgangen af 2024. 

 Ansøgningen skal sendes �l  WWW.BYFORNYELSESPULJER.KK.DK 

 Anne foreslår samarbejde mellem de fremmødte for at finde løsninger i�. affald o.a. i samarbejde med Jeppe, 
 evt. på deres kontor ved Skjolds Plads. 

 Referat fra den ordinære generalforsamling. 

 Punkt 1. Valg af dirigent. Anne vælges. 

 Punkt 2. Valg af referent. Annika vælges. 

 Punkt 3. Formandens beretning. 

 Jacob nævner, at Torgunn har deltaget i flere møder med kommunen og ”Kvarterlø�”. 

http://www.byfornyelsespuljer.kk.dk/


 Januargløgg har været en god tradi�on og blev også a�oldt sidste januar. 

 Han opfordrer �l at folk engagerer sig og �lføjer foreningen ny energi. Det er en beboerforening uden 
 beføjelser, og man har ikke pligt �l at melde sig ind. 

 Jacob opfordrer folk �l at folk laver ”havelaug”, ”affaldslaug” m.m. 

 Punkt 4. Aflæggelse af regnskab. 

 Gerd og Sladjana har lavet regnskabet. Der er ikke mange der har betalt kon�ngent. 

 Folk opfordres �l at søge stø�e �l arrangementer i Vibekevang. 

 Der tales om hvordan pengene kommer ”smartest” ind. 

 GDPR vanskeliggør registrering af indbetalere. 

 Der opfordres �l, for bedre at huske indbetaling  af kon�ngent, at den falder i januar eller februar. 

 En deltager en ”loppemarked-koordinerings-gruppe”, hvor der også kan søges om stø�e fra 
 Grundejerforeningen. 

 Lauritz forventer at Jeppe evt. kan hjælpe med GDPR-problema�kker. 

 Budget godkendt. 

 Punkt 5. Indkomne forslag. Ingen indkomne. 

 Punkt 6. Vedtagelse af budget og fastlæggelse af kon�ngent. Uændret. 

 Punkt 7. Valg af formand. Jacob valgt. 

 Punkt 8. Valg af bestyrelsesmedlemmer. Line ønsker evt. at være med næste år. Charlo�e, Torgunn, Sladjana og 
 Annika (repræsentant for andelsforeningen Vibekevang) vælges. 

 Punkt 9. Valg af revisor. Gerd valgt. 

 Punkt 10. Evt. 

 Én (Eva Louise) fra Torgunns andelsforening taler om området omkring Lersø Park Allé. Er det muligt at fly�e 
 boldburet over på græsarealet på den anden side af LPA, udenfor skolen. Hun vil danne en interessegruppe for 
 den frem�dige udformning af LPA. Der ønskes større trafiksikkerhed. Boldburet foreslåes som 
 ”hundelu�erbur”. Eva Louise opfordrer folk �l at dele tanker sammen i FB. Hun opfordrer alle �l at læse det 
 hæ�e som ”Områdefornyelsen, Kvarterlø�” har udgivet, for at blive klogere på hvad der sker omkring os. 

 Emilie ønsker evt. at danne en ”barnevognsgruppe” i området. Også et festudvalg. 

 Rasmus ønsker tæt samarbejde med ”Kvarterlø�” og vil melde sig i arbejdet. 

 Steen nævner Hildursgade renovering, som kommunen har adviseret. Arbejdet forventes færdigt ved årsski�et. 

 Én fra Annekegade opfordrer folk �l at komme over og se Annekegade, hvor kommunen har forskønnet gaden. 

 Én ønsker sig en ”bogby�e-sta�on”. 

 Én nævner at Gyritegade er trang og trafikkfarlig, ufremkommelig og at folk kører hassarderet. 

 Lauritz synes det ville være en god idé at kommunikere ved at sæ�e opslag på de 4 nye affaldssta�oner. 

 Én spørger hvor referater kan findes. Det gør det på foreningens hjemmeside. 




